
厂价供应 SHP型 生化培养箱

产品名称 厂价供应 SHP型 生化培养箱

公司名称 郭人贵

价格 10000.00/台

规格参数 品牌:精宏
型号:SHP-080

公司地址 中国 上海市闸北区 上海市闸北区灵石路894号

联系电话 86 021 56997445 13023220652

产品详情

品牌 精宏 型号 SHP-080
工作室尺寸 400 × 400 ×

500mm（mm）
温度范围 5~50 ℃（℃）

温度波动度 ± 0.5 ℃（℃） 温度均匀度 ± 0.2 ℃（%）

shp型 生化培养箱 shp series low temperature indcubator一.用途概述:用于环境保护、卫生防疫、药检、农副
、水产等科研、院校、生产部门，是水体分析和bod测定、细菌、霉菌、微生物和培养、保存，植物栽培
、育种试验的专用设备。二、产品特点：1、
采用镜面不锈钢内胆，四角半圆弧易清洁，箱内搁板间可调。2、
电脑智能控温仪，具有设定、测定温度双数字显示和pid自整功能，控温精确、可靠。3、 采用双重六结
构，隔热性能好。内门采用全钢化玻璃门，打开外门，观察箱内情况时不影响箱内温度。4、
模块式制冷装置，配置延时启动，高、低压力多重保护。i. application:it is applicable to water analysis and the
bod determination, bacterium, mold, microorgaism`s raise, the preservation , breeding experiment special-use
equipment in the environmental protection, the hygienic guard, medicine examines, the agriculture vice-,scientific
research, colleges, the production department and so on.ii. feature:1. shelves inside the chamber are easy to detach and
convenient to wash the height of each shelf can also be adjusted.2. .intelligent temperature controller is based
microprocessor with pid parameters controlling function .digital display of set and actual temperatures. high
temperature controlling accuracy and reliability.3. there is a layer of toughtoned-glass door with sealing rubber, as the
inner lay of the outer door for convenient observation of the in-incubator during is without affecting in-incubator
temperature.4..module-designed refrigeration system was equipped with the function of delayed-star and high/low
pressure protection.三.技术参数.(specifications): 产品名称products 生化培养箱low constant incubator 低温生化培养箱lo

w temperature
incubator

型号model shp-080 shp-150 shp-25
0

shp-350 shp-450 shp-
1500
shp-2500

电源电压mains voltage 220v.50hz



控温范围temperature
control range

5~50 ℃ -10~50 ℃

温度波动temperature
fluctuation

± 0.5 ℃ ± 0.1 ℃

消耗功率consumption
power

600w 700w 800w 1450w 1700 1100w1650w

工作室尺寸dimensions
of the working chamber

400 ×
400 ×
500mm

500 ×
450 ×
650mm

600 ×
550 ×
750mm

600 ×
550 × 
1000m
m

600 ×
710 × 
1000m
m

500 × 450
× 650mm
600 × 550 × 750mm
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